
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 25. august 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 198
I efteråret 2021 blev der prioriteret ekstra midler til det formål at forebygge en yderli-
gere stigning i sagsbehandlingstiderne i forbindelse med studerendes ansøgninger om 
SU-handicaptillæg. Vil ministeren redegøre for, hvordan de ekstra midler blev udmøntet, 
hvilken effekt de har haft og om ministeren planlægger at iværksætte nye initiativer eller 
tilføre yderligere ressourcer til området med henblik på at nedbringe de lange sagsbe-
handlingstider på behandlingen af ansøgninger om SU-handicaptillæg? Der henvises til 
svar på UFU alm. del spørgsmål 158, folketingsåret 2020-21.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thulesen.Dahl@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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